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Érkezett :

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének
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Irásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr. Martonyi Jáno s
Külügyminiszter Úrhoz :

„Újra a Moszkva-tér átnevezéséről”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem válaszát a „Mi a Külügyminisztérium álláspontja a budai Moszkva tér minap i
átnevezése kapcsán?” című írásbeli kérdésemre . Azonban azt gondolom, hogy egy ilyen horderej ű
kérdésnél nem szerencsés kizárólag azt vizsgálni, hogy a hazai törvények és rendeletek szerin t
jártak-e el az ügyben. Ez természetesen szükséges, de nem elégséges feltétel .
Mindezt mi sem bizonyítja jobban, mint az orosz médiában megjelent cikkek, melyekben az vol t
olvasható, hogy az orosz fél zokon vette a Moszkva tér átnevezését .
Ön mit szól ezekhez a reakciókhoz? Külügyminiszterként miért nem tett meg mindent anna k
érdekében, hogy lebeszélje Tarlós István főpolgármester urat arról, hogy ilyen diplomáciai
bonyodalmat okozzon egy stratégiai partnerrel? Azt, hogy dilettáns vessz őfutás zajlik a fővárosban ,
mi sem bizonyítja jobban, mint Roosevelt elnök unokájának főpolgármesterhez írott levele .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mit szól az orosz médiában olvasható reakciókhoz ?
2. Külügyminiszterként miért nem tett meg mindent annak érdekében, hogy lebeszélje Tarló s

István főpolgármester urat arról, hogy ilyen diplomáciai bonyodalmat okozzon egy stratégiai
partnerrel?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2011 . május 19 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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